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فجر شهید سپاسی شیراز با ۲ 
بازیکن جدید قرارداد بست 

به گزارش ایرنا، تیم فوتبال فجر شهید سپاسی شیراز برای 
حضور در فصل جدید لیگ دسته یک با ۲ بازیکن قرارداد 

بست و کاپیتان این تیم هم قراردادش را تمدید کرد.
مدیر رسانه باشــگاه فجر شهید سپاسی شــیراز در این 
خصوص گفت: قــرارداد ســعید زارع، کاپیتان تیم فجر 
شهید سپاســی را تمدید کردیم و ۲ بازیکن جدید را به 

خدمت گرفتیم.
رضا خادم ادامه داد: علی فتحی، مهاجم فصل گذشته مس 
سنگون ورزقان تبریز که با این تیم آقای گل لیگ دسته 
دوم فوتبال شده بود و ســابقه بازی با تیم تراکتورسازی 
تبریــز در لیــگ قهرمانان آســیا را در کارنامــه دارد، با 

قراردادی یک ساله به تیم فجر شهید سپاسی پیوست .
وی اضافه کرد: همچنین عرفان پورافراز که فصل گذشته 
درپســت وینگر)بال( مهاجم در تیم پــارس جم جنوبی 
بوشــهر بازی می کرد و سابقه بازی در تیم های ذوب آهن 
اصفهان، پیکان، ملوان انزلی، نفت مسجد سلیمان وهوادار 
تهران دارد، برای یک فصل با تیم فجر شــهید سپاســی 

قرارداد بست.
آغاز تمرینات تیم

مدیر رســانه ای باشــگاه فجر شهید سپاســی بیان کرد: 
تمرینات این تیــم از ۱۹ تیرماه در زمین اختصاصی این 
باشگاه آغاز می شــود و قرار است تا پیش از شروع لیگ 
دسته یک چند بازی تدارکاتی هم در داخل و هم در خارج 

از خانه برگزار کنیم.
بازیکنانی که از تیم جدا شدند

خادم گفت: حسین مهربان، احمدرضا زنده روح، محمدرضا 
خدری، رضا خانی، فرزاد طیبی پور و ســید جلال عبدی 

تاکنون از تیم جدا شده  و راهی تیم های دیگری شده اند.

شکست والیبال ایران از قعرنشین 
لیگ ملت ها

تیــم ملی والیبال ایران در لیــگ ملت های ۲۰۲۳ مقابل 
قعرنشین این مسابقات شکست تلخی را تجربه کرد.

به گزارش ایســنا، تیم ملی والیبال ایران در دومین بازی 
خود از هفته سوم و پایانی مسابقات لیگ ملت های والیبال 
مقابل بلغارستان قعر نشین قرار گرفت و با نتیجه ۳ بر ۲ 

شکست خورد.
این بازی در پنج ســت و به ترتیب بــا نتایج ۲۵ بر ۲۱، 
۲۱ بــر ۲۵، ۲۵ بر ۲۲، ۲۲ بر ۲۵ و ۱۵ بر ۱۱ به ســود 

بلغارستان تمام شد.
تیــم ملی والیبــال ایران بــا ترکیب مرتضی شــریفی، 
امیرحسین اســفندیار، مهدی جلوه، سیدمحمد موسوی، 
جــواد کریمی، علی حاجی پــور و محمدرضا مؤذن برابر 
بلغارســتان صف  رایی کرد و روی نیمکت در غیاب بهروز 
عطایی، علی رضا طلوع کیان هدایت تیم را بر عهده داشت.
در ست نخســت این دیدار، ایران عملکرد خوبی از خود 
نشان داد و توانســت با دفاع خوب روی تور سید محمد 
موســوی، کار را برای حریف دشوار کند تا این ست برای 

ایران با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ به پایان برسد.
در ست دوم، بلغارســتان توانست امتیاز نخست را به نام 
خــود کند. این تیم در ادامه مســابقه بهتر از ایران بود و 
موفق شد با اشتباهات ملی پوشان والیبال ایران این ست 
را به نام خود کند و با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ به پیروزی برسد.

در ست ســوم بلغارستان بازی را بهتر شــروع کرد و در 
امتیــازات ابتدایی از ایران پیش افتــاد. والیبال ایران در 
اواســط این ست موفق شــد به بازی برگردد و در آخر با 
نتیجه ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی رسید تا ایران در ست شماری 

۲ بر ۱ از حریف خود پیش باشد.
در ست چهارم و در امتیازات ابتدایی، ایران از حریف خود 
عقب بود، اما ملی پوشان موفق شدند مقابل قعرنشین لیگ 
ملت ها کامبک زده و به بازی برگردند تا نتیجه ۱۳ بر ۱۳ 
برابر شود. اما در ادامه ایران نتوانست این تساوی را حفظ 
کند و با نتیجه ۱۹ بر ۱۵ از بلغارستان عقب افتاد. در ادامه 
بازی، بلغارســتان تیم برتر میدان بود و توانست با نتیجه 
۲۵ بر ۲۲ به پیروزی برســد تا تکلیف تیم برنده به ست 

پنجم این دیدار کشیده شود.
در ست پنجم این دیدار، ایران اولین امتیاز را کسب کرد؛ 
در اواسط ست پنجم، دو تیم پایاپای کار کردند به طوری 
که نتیجه برابر ۵ شد. بلغارستان باز هم بهتر بود به طوری 
که نتیجه ۸ بر ۶ به ســود حریف ایران شد. ایران با دفاع 
خوب خود توانست اختلاف را کم کند تا دو تیم برابر ۱۱ 
شوند. بلغارستان در ادامه این بازی، تیم برتر بود و توانست 
با نتیجه ۱۵ بر ۱۱ پیروز میدان شود تا ایران با نتیجه ۳ بر 

۲ بازی را به قعر نشین لیگ ملت ها واگذار کند.
گفتنی اســت، با توجه به اینکه ۷ تیم برتر این مسابقات 
به علاوه لهستان میزبان به دور بعدی این رقابت ها صعود 
خواهند کرد، تیم ملی والیبال ایران با این شکست به طور 

کلی شانس صعود به مرحله بعدی را از دست داد.

عزیزی:عزیزی:

پروژه انتقال بیرانوندپروژه انتقال بیرانوند
به استقلال را دلالان به استقلال را دلالان 

اجرا کردنداجرا کردند
پیشکســوت فوتبال گفت: به نظرم پروژه انتقال علی رضا بیرانوند به 

استقلال را دلالان اجرا کردند تا قیمت بازیکنان را بالا ببرند.
خداداد عزیزی، پیشکســوت فوتبال درباره وضعیت نقل و انتقالات 
لیگ برتر فوتبال و رقم های قرارداد بالا اظهار کرد: واقعاً سخت است 
در این بــاره صحبــت کنم، چون بحث  مالی بازیکنان اســت و آنها 
زحمت می کشــند و یک سری حق و حقوق هایی دارند، اما یک سری 
قرارداد ها و ســقف هایی عنوان می شــود کــه آدم تعجب می کند. 
چطور این رقم های عجیب و غریب در فوتبالمان است، اما در حالی 
که کیفیت فوتبالمان با ارقام قرارداد ها اصلًا قابل مقایســه نیســت. 
متأســفانه نقل و انتقالات بیشتر حاشیه است و حاشیه آن به فضای 
مجازی برمی گردد که خیلی هــا در آن از جمله دلالان نقش دارند؛ 

خیلی جذاب و جالب نیست.  
بیرانوند یک مقدار حاشیه ها را برای خودش بیشتر کرد

او درباره بحث انتقال علی رضا بیرانوند به تیم استقلال که این روز ها 
درگیری بین سرخابی ها به وجود آورد و  مدیران استقلال هم استعفا 
دادند، گفت: همین که هواداران جلوی باشــگاه ها جمع می شــوند، 
نشــان می دهد که جو متشــنجی وجود دارد و این نشــان می دهد 
خیلی اوضاع خوب نیســت. به نظرم علی رضا بیرانوند از پرسپولیس 
نخواهد رفت و این اتفاق برای بیرانوند جذاب نخواهد بود و یک مقدار 
حاشیه ها را برای خودش بیشتر کرد. بازی رسانه ای بود و همیشه این 
اتفاقات در فوتبال ما هست و اصلًا قرار نبود این اتفاق بیفتد و فقط 
برای بالا بردن ارقام نقل و انتقالات بود. این پروژه را برخی دلالان و 
ذی نفعان برای گران شدن بازیکنان اجرا کردند. تیم های استقلال و 
پرســپولیس بزرگ هستند و این همه حاشیه برای این ۲ تیم خوب 
نیســت. من فکر می کنم مدیران ما فوتبالی نیستند و نوع برخورد با 

چنین مسائلی را نمی دانند.  
یک سفره در بالا پهن است و هر که یک گوشه ای را می برد 

عزیزی درباره اینکه جواد نکونام در تیم اســتقلال تنها شــده است، 
گفــت: این هــم از جذابیت های فوتبال اســت و مدیرعاملی به این 
ســرعت کنار می رود. باید دلایل استعفای کریمی و امیری را بدانیم 
تا حرف بزنیم. یک تعداد تیم های صنعتی و دولتی داریم که عجیب 
و غریــب دارند پول خرج می کنند و یک ســری تیم ها پول ندارند و 
یک سری ارقام معلوم نیست کجا می روند و در فوتبال ما ناپیدا و گم 
هستند. فوتبال ما دولتی است که پولش را دولت می دهد و حساب 
و کتابی در آن نیســت. یک سری تیم های خصوصی هستند که پول 
آنچنانــی ندارند و بعد آنها در پایین هــای جدول  با هم می جنگند. 
همچنین جنــگ و دعوا بیــن تیم های پولدار می شــود که دولت 

هزینه هایشان  را می دهد و یک سفره در آن بالا پهن است و هر که 
یک گوشه ای را می برد.  

بازی نکردن تیم ها با تیم ملی ربطی به فوتبال ندارد
پیشکســوت فوتبال درباره اینکه تورنمنــت کافا کمکی به تیم ملی 
فوتبال کرد، بیان داشــت: نه، این مســابقات و بازی با افغانستان و 
قرقیزســتان کمکی به ما نمی کند و اگر ۲ تیــم ملی را A و B  در 
ورزشگاه آزادی  بازی می کردند، کیفیتش بیشتر از این رقابت ها بود. 
فکــر کنم جنبه فنی اش زیاد بود که گل هم از افغانســتان بخوریم. 
شــاید بازی با ازبکســتان یک مقدار کیفیت فنی داشت و این تیم 
خیلی خوب برابر ما بازی کرد. خیلی از تیم ها با ما بازی نمی کنند و 
بودجه اش را نداریم تا با تیم های بزرگ بازی کنیم و شــاید چاره ای 
نداریم که در این تورنمنت ها شرکت کنیم، اما جذابیتی نداشت. ما 
بازی های تدارکاتی نداریم و تیمی با ما بازی نمی کند و این شــرایط 
سیاسی کشورمان است و ربطی به فوتبال ندارد؛ خدا به خیر کند.  
در انتخاب الهویی و کار سردار آزمون از قلعه نویی گله دارم 

او درباره اظهارات مایلی کهن علیه قلعه نویی بیان کرد: مایلی کهن 
بازیکن و ســرمربی تیم ملی فوتبال بوده و من درباره صحبت هایش 
نظــری ندارم. به نظرم بعضی از حرفهایش بی راه و بی ربط نیســت. 
البته من از قلعه نویی به خاطر انتخاب دســتیارانش گله می کنم و 
جای سؤال دارم که الهویی از کجا می آید و یک دفعه مربی تیم ملی 
فوتبال ما می شــود. با تمام احترامی که برای الهویی قائل هستم، اما 
او ۷ بازی سرمربی تیم گل گهر بوده است و نتایجش مشخص است. 
ما چطور می توانیم تیم ملی خود را به او بدهیم در حالی که در  تیم 
گل گهر با آن همه ســرمایه و بازیکن نتایج ضعیفی گرفت. یک گله 
دیگر هم دارم که قلعه نویی در بازی با کنیا ســردار آزمون را به تیم 
ملی دعوت کرد و ۷ روز فیفا دیگر از باشــگاه بایر لورکوزن خواسته 
می شــود که او را در اختیار تیم ملی ایــران بگذارند، اما او در گنبد 
والیبال بازی می کرد. ما باید جواب گوی باشــگاه لورکوزن هم باشیم 
که بازیکنش به جای بازی در تیم ملی فوتبال ایران در گنبد والیبال 
بازی می کرده است و این خیلی جذابیت ندارد. با تمام احترامی که 
برای آزمون، قلعه نویی و فدراسیون فوتبال قائل هستم، اما قلعه نویی 
و کادر فنی تیم ملی بیشــتر از این باید جنم داشــته باشند که یک 

بازیکن نباید این کار را کند.  
قلعه نویی با قبول سرمربیگری تا پایان جام ملت های آسیا 

به خودش ضربه زد 
وی تصریح کرد: ما این همه فوتبالیســت با ســابقه ملی داریم، یک 
دفعه چه جوری می شود که الهویی سر در می آورد و به عنوان نفر اول 

کادر ما انتخاب می شود؟ در مورد سردار آزمون که ارتباط خوبی هم 
با او دارم، اما نمی پذیرم که بازیکن به جای حضور در تیم ملی فوتبال 
برود  در گنبد و  والیبال بازی کند. این مسائلی است که قلعه نویی 
را به مرور زمان دچار مشکل خواهد کرد. همچنین قلعه نویی چطور 
قبول کرد که قراردادش را تا بعد از جام ملت های آســیا ببندد و این 
هم برایم سؤال اســت؟ همان طور که کی روش قرارداد ۲ ساله و ۴ 
ساله می بندد باید یک مربی ایرانی هم تا جام جهانی قرارداد ببندد. 
به نظرم قلعه نویی خودش کوتاهی کرد و اینکه قبول کرد که تا جام 
ملت های آســیا باشد به خودش ضربه زده است و این نشان می دهد 

که می توانند به راحتی ما را عوض کنند.
شاید با دعای مردم قهرمان جام ملت های آسیا شویم 

عزیزی گفت: در جام ملت های آسیا کار سختی با تیم های ژاپن، کره 
جنوبی، عربستان و اســترالیا داریم؛ تیم هایی که  سطح فوتبالشان 
از آســیا فراتر رفته است. مگر اینکه مردم در ایام محرم دعا کنند تا 
تیم های ژاپن و کره جنوبی  بازیکنان زیر ۲۰ ســاله خود را بیاورند، 
چون آنها برای ۴ ســال آینده برنامه ریزی می کنند؛ ما دعا کنیم که 

آنها با جوانان خود بیایند تا قهرمان شویم.  
ما برنامه ای برای آینده نداریم 

عزیزی درباره اظهارات کنعانــی زادگان که »تیم ملی با قلعه نویی 
می تواند قهرمان آســیا شــود«، گفت:  همه آدم ها می توانند مدعی 
شوند و امید چیز بدی نیست و فوتبال جذابیتش این است که هیچ 
وقت نمی توانیم درباره آینده اظهارنظر کنیم. شــاید تیم های ژاپن و 
کره جنوبی روی کاغذ بهتر از ما باشند، اما فوتبال هیچ وقت چیزی 
را تعیین نمی کند و در زمین مســابقه، بعد از ۹۰ دقیقه مشــخص 
می شــود. شــاید روز هایی که با ژاپن و کره بازی می کنیم روزشان 
نباشــد و توپ های آن به گل نرفتــه و توپ های ما به گل برود. این 
اتفاقات برای من در بازی با اســترالیا افتاد و در روزی که اســترالیا 
می توانست به راحتی ما را ببرد، بازی ۲ بر ۲ شد و ما به جام جهانی 
رفتیم. امکان دارد با اتفاقات قهرمان جام ملت های آســیا شویم، اما 
اگر واقع بینانه و با دید کارشناســی و فوتبالی نگاه کنیم. ظلم بسیار 
بزرگی است که ما در جام ملت ها قهرمان شویم و تیم ژاپن قهرمان 
نشود. تیم های ژاپن و کره جنوبی برنامه ریزی و آینده گری می کنند 
و نقشه می کشــند و برای آینده طراحی می کنند. اما ما می خواهیم 
آنها قهرمان نشــوند و ما قهرمان شــویم؛ در حالی که هیچ نقشه و 
برنامه ای و زیرســاختی  برای آینده نداریم. سرمربی تیم ملی هم تا 
جام ملت های آسیا قرارداد دارد و خودش هم نمی داند چکاره هست. 

ما برنامه ریزی نداریم و بدون برنامه به جایی نمی رسیم.  

سرمربی تیم فوتبال استقلال 
از قــول و قراری کــه با علی رضا 
بیرانوند برای آمدن به این تیم گذاشــته 

بود صحبت کرد.
بــه گزارش ایلنا، جواد نکونام در حاشــیه تمرین 
عصــر روز)پنجشــنبه( اســتقلال اظهار داشــت: 
می خواهــم از روز اول که من به تمرین اســتقلال 
آمدم، شــروع کنــم. آن همه مردم و هــوادار برای 
حمایت اســتقلال و تیم به تمرین مــا آمدند و من 
شرمنده همه آنها هستم. شما دیدید که چه اتفاقاتی 
را روی ســکوها رقم زدنــد و آن حضور هواداران زیر 
ســایه آن اتفاق بد از بین رفت و آن اتفاق متأسفانه 

باعث ناراحتی کل تیم شد.
وی ادامــه داد: مــن عذرخواهــی کــردم، ولــی با 
عذرخواهی هیچ چیزی درست نمی شود. شرایط تیم را 
همه می دانند؛ ما سال گذشته ۲۰ بازیکن داشتیم و الآن 
۷ بازیکــن را نداریم و با ۱۳ بازیکن تمرین می کنیم و به 
همیــن دلیل بازیکنان امیــد را آوردیم که با ما تمرین 
می کننــد تا از بین آنها بازیکنــان خوبی را برای آینده 
تیم انتخاب کنیم. ما اصلًا شرایط خوبی نداریم و همه، 

اتفاقاتی که در این چند روز افتاده را می دانند.
وی در واکنش به اینکه گفته می شد با علی رضا بیرانوند 
برای پیوســتن به اســتقلال صحبت کرده است، گفت: 
روز اولــی که صحبت شــده بود، من هرگــز در جریان 
این موضوع نبودم و اعتقاد داشــتم که این انتقال صورت 
نمی گیرد، چــون نمی گذارند. بعد از اینکــه اتفاق افتاد و 
مذاکره شــد، من خودم با بیرانونــد صحبت کردم و قرار بر 
این شد که بیاید. من می دانستم که ۳، ۴ روز یا یک هفته را 
از وقت را از دســت می دهیم و همه پشت این نقل و انتقالات 

پنهان می شوند و مشکلات ما بیرون می زند.
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال ادامه داد: از روزی که درگیر 
این موضوع بودیم، ببینیــد چه اتفاقی افتاد؛ آیا ما یک بازیکن 
جذب کردیم یا اینکه توانستیم با کسی مذاکره کنیم و یا اینکه 
اتفــاق مثبتی افتاد؟ من روز اولی که به این تیم آمدم، بازیکنان 
بابت پول های سال گذشته شان گلایه کردند که بیش از ۷۰-۶۰ 
درصد مانده اســت. این مشــکلات از روز اول بوده است و تیم را 
اذیــت می کند. ما هرجــا که صحبت کردیم، همــه قبول کردند، 
ولی هیــچ اتفاقی نیفتاده و مدیرعامل تیم هم رفت. با اســتعفای 
کریمی نمی دانیم با چه کســی باید صحبت کنیم، شــاید تا دیروز 

می دانستیم.
نکونــام در واکنــش به این موضــوع که بحث اســتعفای او از 
سرمربیگری استقلال مطرح شده بود هم گفت: نه، این 
هم کار همان هایی اســت که دوست ندارند ما اینجا 

باشــیم. در فوتبالی که تا امروز در آن هستم، هر زمانی که در استقلال بودم، بازی انجام دادم و 
موقعی هم که نبودم، هیچ حاشــیه ای نداشتم. هواداران اینقدر به من لطف داشتند، اگر یک نفر 
هم اینجا طرفدار من باشــد، تا آن روز تمام جانم را برای هوادار می گذارم تا دشمن شاد نشویم و 

ســعی می کنیم کاری انجام دهیم که برای باشگاه و تیم خوب باشد.
وی در پاسخ به این سؤال که »با این شرایط فکر می کند در نقل و انتقالات به اهدافش برسد؟«، 
خاطر نشان کرد: اولین نکته این است که ما یک اردو داخل تهران خواستیم که کنسل شد. من 
درباره یک ســری چیزها صحبت نمی کنم و دوســت دارم در آرامش حل شود، ولی وقتی انجام 
نشــود، مجبور هستم با هواداران در میان بگذارم. اردوی ما کنسل شد، به خاطر اینکه برنامه ای 
وجود نداشــت و بازیکنی هم نبود. امیدوارم که اردوی دوم مان را بتوانیم برگزار کنیم و بازیکنان 
جدید بیایند. درخصوص بازی دوستانه نیز با توجه به اینکه نفر به اندازه کافی نداریم، نمی توانیم 
برگزار کنیم. محمدحســین مرادمند تمرین نمی کند، چون قرارداد ندارد؛ او یک روز را به احترام 
من تمرین کرد که از او ممنون هســتم. ســعید مهری هم قراردادش را فسخ کرده و از تیم رفته 
اســت؛ این اتفاقاتی اســت که مردم و هواداران باید ببینند. هیچ چیزی هم نمی بینیم تا متوجه 

شــویم تیم رو به جلو حرکت می کند؛ در واقع هیچ دلگرمی نداریم.
ســرمربی تیم فوتبال استقلال در خصوص اینکه خزانه باشگاه هم خالی است و پولی در حساب 
نیســت، عنوان کرد: خزانه باشــگاه را می توان با حرف و صحبت کردن درست کنید؛ می توانید 
وعده بدهید و کارهایی که قبلًا انجام می شــد را انجام داد و این اتفاق هم باید برای ما می افتاد. 

من لیســت بازیکنان را همان زمان که آمدم، دادم، ولی متأسفانه نتوانستیم بازیکنی بگیریم.
نکونام در پاســخ به این ســؤال که »به عنوان سرمربی استقلال، مدیرعامل جدید باشگاه باید چه 
معیارهایی داشــته باشد؟« هم گفت: من شــخص خاصی را مدنظر ندارم؛ باید یک نفر باشد که 
به هواداران احترام بگذارد و خواســته های آنها را برآورده کند و یک تیم خوب داشــته باشیم تا 
فردا شــرمنده هواداران نشــویم. هر سال می دیدیم که از وســط فصل می گفتند که نمی گذارند 
قهرمان شــویم، ولی امســال می بینیم که از پیش فصل همه چیز برعلیه ما است. شما روز اول از 
من پرسیدید که ۱۵ میلیارد درست است که من گفتم نه. من از شما سؤال می کنم؛ آیا بیرانوند 
که دوســت من اســت، ۱۵ میلیارد گرفته تا به پرسپولیس برود؟ یا بازیکنان دیگر با ۱۵ میلیارد 

قرارداد بســته اند؟ این ها برای این است که به استقلال ضربه بزنند.
وی در پاسخ به این سؤال که »در بین بازیکنانی که ترانسفر شدند بازیکنی بود که او می خواسته 
و بــه تیم دیگری رفته اســت؟« نیز بیان کرد: بله، بازیکنانی بودند و عارف آقاســی یکی از آنها 
بود. من ۳ بازیکنی که می خواســتم به تیم های دیگر رفتنــد؛ حتماً هم با پول های خوبی رفتند 
که نوش  جانشان  باشد، بحث ما این نیست، حرف ما این است که ما هم باید تیم خوبی ببندیم.
سرمربی تیم فوتبال استقلال در خصوص بیانیه وزارت ورزش مبنی بر اینکه نباید نکونام را تنها 
گذاشت و باید حمایت شــود، در حالی که مدیران استقلال استعفا دادند، گفت: من تنها نیستم 
و نمی خواهم کســی نگران من باشــد. هوادارانم کنار من هســتند و هیچ وقت تنها نیستم. تیم، 
باشــگاه و هوادار را نباید تنها بگذارند. من مربی هســتم و برای مردم اینجا هستم، باید یک تیم 
خوب و قوی ببندیم تا فردا بتوانیم جوابگو باشــیم؛ مــا نمی توانیم با چند تیم اصلًا مقابله کنیم. 
الآن آمار ما در نقل و انتقالات منفی اســت؛ ۲ بازیکن گرفتیم و ۷ بازیکن هم از دســت دادیم 
و اگر ۵ بازیکن بگیریم، می توانیم صفر شــویم. یک ســری قانون های عجیبــی که در فوتبالمان 
داریم، در آینده می بینیم که فوتبالمان چقدر بابت آنها ضرر می کند و متوجه می شــویم که چه 

اشتباهاتی کردیم.
نکونام در پاســخ به این سؤال که »از لیست اولیه اش، چند بازیکن جذب شده اند؟«، اظهار کرد: 
از بازیکنانی که در لیست من بودند، توانستیم آرمین سهرابیان و مهرداد محمدی را جذب کنیم 
که من مســتقیم با آنها صحبت کرده بودم. خیلی شــفاف می گویم، من با باشگاه شارلوا و آقای 
بیات، مدیر این تیم برای امیرحســین حســین زاده صحبت کردم، ولی نیاز به پول اســت. برای 

خرید این بازیکن برای ۳ ســال، آنها مبلغی را اعلام کردند و باید مذاکره شــود، خود بازیکن هم 
دوســت دارد بیاید، ولی با چه کســی و با چه پولی؟ من ســرمربی باید زنگ بزنم و با این و آن 
صحبت کنم و در نهایت هم هیچ اتفاقی نمی افتد. الآن هم نمی دانم که چه اتفاقی می افتد. فقط 
امیــدوارم که یک انتخابی صورت بگیرد و آقای ایکســی که می آیــد ۳ ماه دیگر نگویند یک نفر 
دیگر بیاید. ببینید در تیم ما چقدر مدیرعامل عوض شــده و تیم رقیب چقدر تغییرات داشــته 

است؛ اگر تغییرات خوب است، برای آنها انجام بدهند.
وی درباره شــرایط محمــد محبی و مهدی قایدی هم گفت: مــن از روز اول گفتم که تحت هر 
شــرایطی این دو بازیکــن را می خواهم. گفتم بازیکنانی که در ســال گذشــته بودند و قرارداد 
داشــتند را می خواهم و بازیکنان قرضی هم قراردادشان قطعی شــود. با دو بازیکن هم صحبت 
کردم، ولی متأســفانه چون بدقولی شــده، ما نتوانســتیم تا الآن این دو بازیکن را بگیریم. الآن 
مهدی قایدی تهران اســت و گفتم با او صحبت کنند، ولی الآن چه کســی برود صحبت کند و 

چه کاری انجام دهد؟
ســرمربی تیم فوتبال استقلال در پاســخ به ســؤالی مبنی بر اینکه »تکلیف دروازه بان تیم چه 

می شــود؟«، تصریح کرد: در یکی دو روز آینده تکلیف این موضوع هم مشخص می شود.
وی درباره شرایط جذب بازیکن خارجی و سقف قراردادی که وجود دارد، گفت: بازیکن خارجی 
مدنظر ماست، چون در یک سری از پست ها بازیکن مدنظر ما در ایران وجود ندارد؛ درباره قرارداد 

هم باید باشــگاه توافق کند، چون آنها باید در آینده جواب گو باشند.
نکونام درباره اینکه هاشمی نســب در روز اول در تمرین بود، ولی بعد از آن دیگر حضور نداشت، 
عنوان کرد: مهدی از دوستان خوب من است و سال ها کنار هم کار کردیم. یک سری از صحبت ها 
هم با یکدیگر انجام دادیم، ولی در این اتفاقات و صحبت هایی که با هم داشتیم، قرار شد او فعلًا 

در آرامش باشــد تا در آینده صحبت کنیم و تصمیم بگیریم.
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال در خصوص اینکه در زمان صحبت بــا بیرانوند، یک منبع مالی 
برای آن تأمین شــده بود و حالا که این انتقال منتفی شــده، انتظار دارد که بخشی از مطالبات 
بازیکنان پرداخت شــود، خاطر نشــان کرد: من اولین خواهشی که از باشگاه داشتم، این بود که 
حداقل کاری که می توانند انجام بدهند، این اســت که پرداختی به بازیکنان به ۷۵ درصد برسد 
و بتوانیم برای ســال بعد کار کنیم. متأســفانه نه پول دادیم و نه بازیکن گرفتیم و همه چیز به 

هم ریخته است.
وی در پاســخ به این ســؤال که »آیــا فکر نمی کند مذاکــره با بیرانوند، اســتقلال را در نقل و 
انتقالات عقب انداخت؟«، عنــوان کرد: ما را عقب نینداخت، چون ما کارمان را دنبال می کردیم 
و حاشــیه ای هم برای ما نداشت؛ ما هر بازیکنی را بتوانیم جذب کنیم، خوشحال می شویم و اگر 
هم نتوانیم بگیریم عزا نمی گیریم. مهم این اســت که بتوانیم کار را جلو ببریم، منتها ما کارمان 

جلــو نرفت و ایرادمان این بود که بازیکنانی که مدنظرمان بود، جذب نکردیم.
نکونام در پاســخ به این ســؤال که »با این شرایط آســتانه تحمل او تا کجاست؟«، تأکید کرد: 

امسال تا هزار است.
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال در پاسخ به این ســؤال که »قبل از اینکه به استقلال بیاید، فکر 
می کردید که شــرایط از همین ابتدای کار سخت شود؟«، گفت: همیشه می دانستم، چون خودم 
اینجا بازی کردم و آن ســال هم مشــکلات بود، ولی فکر نمی کردم در نقل و انتقالات این طور 

خیلی تنها باشــم؛ من همیشه در نظم و انضباط خیلی تأکید دارم و این فکر را نمی کردم.
نکونام در پاســخ به سؤالی مبنی بر اینکه »اگر به باشگاه پول تزریق شود، بازیکن خارجی خوب 
مدنظر دارد؟«،  هم تصریح کرد: همه کار انجام شــده است؛ کارهای دو مربی اسپانیایی که یکی 
تمرین دهنده و یکی بدنســاز اســت هم انجام شده اســت و الآن باید قراردادشان را بفرستیم تا 
بیاینــد، ولی نمی دانیم باید چه کار کنیم. دروازه بان هم از هر کشــوری که باشــد، می گیریم و 

مشکلی نیست.

نکونام: 

استعـــفانمیدهـــــــــــــماستعـــفانمیدهـــــــــــــم

ریگی هافبک شیرازی و جدید پرسپولیس:

در پرسپولیس بیشتر دیده 
می شوم!

هافبک جدید پرســپولیس ابــراز امیدواری کرد که 
بتواند نمایش خوبی در ترکیب این تیم داشته باشد.
به گزارش ورزش ســه، مســعود ریگی پس از عقد 
قرارداد با پرســپولیس در جمــع خبرنگاران عنوان 
کرد: ابتدا باید یک تشــکر ویــژه از آقا یحیی کنم 
کــه دوباره به من لطف داشــتند و پس از همکاری 
با یکدیگر در پدیده مشــهد، موجب افتخار بود که 
دوباره در کنارشــان باشم و باعث افتخارم است که 

در باشگاه بزرگ پرسپولیس هستم.
او ادامــه داد: امیدوارم به امید خدا بتوانم همان طور 
که در چند ســال گذشته برای تمام تیم ها و شهرها 
بازی کردم و سعی داشتم مسئولیت پذیر و متعهد به 
تیمم باشــم، در پرسپولیس نیز همین طور کار کنم. 
امیــدوارم تمام تمرکز و فکر و ذکــرم فوتبال بازی 
کردن باشــد و ســعی دارم بدون هیچ گونه حاشیه 
کارم را انجــام دهم و به امید خدا به پرســپولیس 

کمک کنم.
هافبــک جدیــد پرســپولیس در خصــوص مدت 
قــراردادش بــا این باشــگاه گفــت: قــراردادم با 
پرسپولیس دو ساله است، اما درباره شماره پیراهنم 

صحبت نکرده ایم.
ریگی در مورد تأثیر تجربه کار با یحیی گل محمدی 
برای حضورش در پرسپولیس اظهار کرد: آقا یحیی 
بــه من لطف داشــته و در چند ســال اخیر به من 
پیشــنهاد داد، ولی امسال خدا کمک کرد تا دوباره 
در خدمتشــان باشــم و امیدوارم بتوانم او را کمک 

کنم.
او یادآور شــد: مراحل انتقام به پرســپولیس فقط 
یکی، دو روز طول کشید و خیلی سریع اتفاق افتاد. 
ان شاءالله بتوانم همان طور که به کارم متعهد بودم، 

امسال نیز همین طور باشم.
هافبک جدید پرســپولیس درباره شانس دعوت به 
تیم ملی با حضور در جمع سرخ پوشان گفت: دعوت 
شــدن به تیم ملی باعث افتخار هر بازیکنی است و 
اگر من هم دعوت شــوم، ســعی می کنم همه توانم 
را بگذارم، ولی دیده شــدن در پرســپولیس، خیلی 
بیشــتر از سایر تیم هاست و ان شــاءالله بتوانم ابتدا 
به پرســپولیس و بعد به لطف خدا به تیم کشــورم 

کمک کنم.


